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Rotterdam, 14 november 2024 
 
 
Betreft: zorgen van ondernemers over betaald parkeren Hordijk 
 
Geachte wethouder Lansink-Bastemeijer, beste Pascal, 
  
Graag wil ik de zorgen van ondernemers op bedrijventerrein Hordijk over de 
invoering van betaald parkeren met u delen. In ons gesprek van 17 oktober 
hebben we dit onderwerp al kort besproken en ik begrijp dat deze zorgen ook 
tijdens uw overleg met de Vereniging Bedrijventerrein Hordijk (VBH) op 24 
oktober uitgebreid aan bod zijn gekomen. 

Allereerst wil ik zeggen dat ik begrijp dat u als wethouder vasthoudt aan de 
afspraken uit het coalitieakkoord om betaald parkeren binnen de ring in te 
voeren. De keuze voor een uniform parkeerbeleid in de stad is helder.  

Toch vraag ik graag uw aandacht voor de specifieke zorgen van de 
ondernemers op bedrijventerrein Hordijk. Zorgen die zij in eerdere 
gesprekken en in een aflevering van Oploskoffie hebben toegelicht. Hoewel 
u praktische oplossingen zoals deelvergunningen voor automotive bedrijven 
heeft aangeboden, geven ondernemers aan dat zij het gevoel hebben dat 
hun ideeën nooit serieus meegenomen zijn in de besluitvorming. 

De ondernemers benoemen diverse zorgen en knelpunten, zoals de 
praktische uitdagingen voor automotive bedrijven bij het continu moeten 
wisselen van kentekens van hun deelvergunningen en mogelijke 
concurrentieongelijkheid met andere bedrijventerreinen waar geen betaald 
parkeren geldt. Ook zijn er vragen over hoe er uiteindelijk gehandhaafd gaat 
worden op het bedrijventerrein bij parkeerplaatsen die nu worden gedoogd 
als zijnde een parkeerplaats.  

Als ombudsman zie ik het als mijn taak om ervoor te zorgen dat de belangen 
van ondernemers zorgvuldig worden afgewogen bij de invoering van nieuw 
parkeerbeleid. Hoewel ik niets wil afdoen aan uw besluit, vind ik het wel 
belangrijk dat de effecten en impact van dit beleid zorgvuldig worden 
gemonitord. Daarnaast wil ik ook benoemen dat betaald parkeren in 
woonwijken andere behoeftes met zich meebrengt dan betaald parkeren op 
bedrijventerreinen.  



 

 2 

De signalen die ik van de ondernemers heb ontvangen, raken voornamelijk 
aan een gebrek aan ‘Zimmen’, waarbij de ondernemers lang de verwachting 
hadden dat zij meer invloed zouden hebben dan uiteindelijk het geval bleek 
te zijn. De behoorlijkheidsvereisten vragen van de overheid om tijdig 
duidelijkheid te bieden over wat wel of niet mogelijk is. In dit geval lopen er al 
ruim een jaar gesprekken tussen VBH en verschillende wethouders over de 
mogelijkheden, maar pas tijdens uw overleg op 24 oktober kregen de 
ondernemers definitieve duidelijkheid over beleid dat begin 2025 al wordt 
ingevoerd. Naast teleurstelling over de inhoud, heeft ook het lange proces 
zonder concrete antwoorden tot onvrede geleid. 

VBH vreest dat betaald parkeren hun bedrijfsvoering onevenredig hard zal 
raken. Als ombudsman is het moeilijk voor mij om in te schatten of deze 
zorgen werkelijkheid worden, maar ik vind het wel belangrijk dat deze 
signalen serieus worden genomen. 

Daarom wil ik u vragen hoe u naar deze zorgen en naar het proces kijkt en of 
u de situatie op Hordijk vóór, tijdens en na de invoering van betaald parkeren 
goed in de gaten wil houden, zodat de impact goed wordt gemonitord. Mocht 
uit deze monitoring blijken dat ondernemers onevenredig worden 
benadeeld, bent u dan bereid om te overwegen of specifiek maatwerk voor 
bedrijventerreinen mogelijk is? Ik wil u vragen om mij als ombudsman te 
informeren over deze evaluatie.  

Ik waardeer uw aandacht voor deze zaak en zie uw reactie graag tegemoet. 
Aangezien het invoeren van betaald parkeren binnen de ring, dus ook op 
bedrijventerrein Hordijk, een politiek besluit is, stuur ik de gemeenteraad 
ook deze brief toe.  

 

Met vriendelijke groet,   

 

 

 

Marianne van den Anker     
Ombudsman Rotterdam Rijnmond              
 
Link:  aflevering Oploskoffie over situatie Hordijk - https://www.youtube.com/watch?v=cdhUD_T6wuI 

 
 
 
 
 


